
 
 

 
 

Kraków, 19 lutego 2021 roku  

 

Do  

Jacka Majchrowskiego  

Prezydenta Miasta Krakowa  

pl. Wszystkich Świętych 3-4 

30-004 Kraków  

 

Dotyczy:  realizacji wjazdu do inwestycji za pośrednictwem działek miejskich 

przy ul. Franciszka Bohomolca 

 

INTERPELACJA 

 

   Szanowny Panie Prezydencie,  

 

 W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku 

z późniejszymi zmianami (Dz. U. 2020, poz. 713), zwracam się do Pana z interpelacją w 

następującej sprawie.  

Obszar znajdujący się w kwartale utworzonym z ulic Strzelców, Dobrego Pasterza, 

F. Bohomolca oraz ulicy Reduta w ciągu ostatniej dekady został poddany bardzo silnej presji 

deweloperskiej. Przeznaczono pod zabudowę każdy wolny i niezabudowany fragment terenu, 

łącznie z obszarami, które według niektórych publicznie dostępnych dokumentów jeszcze 

niedawno oznaczone były jako tereny osuwiskowe lub zagrożone występowaniem osuwiska. 

Jednocześnie nie zadbano o zapewnienie podstawowej infrastruktury dla tak rozbudowanych 

osiedli. Nie ma możliwości zarówno poszerzenia dróg dojazdowych, jak i utworzenia 

dodatkowych, bezpiecznych i niezagrażających ruchowi ulicznemu miejsc postojowych. 

Mieszkańcy nie mają swobodnego dostępu do przestrzeni rekreacyjnej, a ta, jeżeli już jest, to 

posiada „minimalistyczną” – w negatywnym znaczeniu tego pojęcia – formę.  

Aktualnie, w związku z realizacją inwestycji polegającej na budowie osiedla mieszkaniowego 

przez prywatnego inwestora, planowany jest dojazd do inwestycji po działkach będących 



 
 

 
 

własnością Gminy, o numerach 198/2, 198/3, 199/13, 199/14 obręb 21 Śródmieście. W ocenie 

mieszkańców są to ostanie tereny, które mogą zostać przeznaczone pod tereny zielone, a 

jednocześnie graniczą z już istniejącym placem zabaw – Smoczym Skwerem. Zdaniem opinii 

publicznej pozbawianie mieszkańców ostatniego terenu zielonego w tym rejonie poprzez 

oddawanie działek miejskich pod wjazd do prywatnej inwestycji mieszkaniowej jest tym 

bardziej niezrozumiałe, jeżeli wziąć pod uwagę, że wjazd do działek inwestora planowany był 

od strony ulicy Krzesławickiej, a przebieg tego wjazdu zabezpieczony został w dokumentacji 

planistycznej związanej z budową linii tramwajowej Mistrzejowice – Meissnera.  

Mając na uwadze powyższe, zwracam się do Pana z prośbą o podjęcie działań mających na celu 

wykluczenie możliwości prowadzenia dojazdu do inwestycji mieszkaniowej kosztem terenów 

publicznych przy ul. Bohomolca. Dodatkowo uprzejmie proszę o wskazanie, z jakiego powodu 

zaniechano doprowadzenia wjazdu do działki inwestora od strony ul. Krzesławickiej 

i planowanej linii tramwajowej.  

 

Z wyrazami szacunku, 

 

 
_________________________ 

Łukasz Gibała  

 


